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beste biljarters 
 
 
 

 

inleiding 

In de meeste gevallen ontvangt u aan het einde van een biljartseizoen een verslag van ongeveer vier pagina’s. Dit seizoen zijn 
er echter veel onderwerpen de revue gepasseerd, die geleid hebben tot een uitgebreider verslag dan gebruikelijk. Hierdoor is 
dit document ruim twee-en-een-half keer zo lang als u gewend bent. Ik hoop dat u de inhoud niet alleen als informatief 
beschouwt. U zult ook verschillende aandachtspunten tegenkomen; mocht iets niet op u van toepassing zijn, verzoeken wij u 
vriendelijk dit niet persoonlijk op te vatten. 
 
 
 
 

50 jaar biljarten, wie had dit verwacht!  

Als secretaris en wedstrijdleider van deze bijzondere club gaan wij even terug in de tijd. De 
biljartafdeling van de voormalige personeelsvereniging “Bundeltouw”, bestaande uit PTT’ers en 
KPN‘ers is ontstaan doordat wijlen Ko Bolleman in het voorjaar van 1975 een biljart op de kop wist te 
tikken bij café Benelux in Axel.  
 

In de zomer van 1975 is door de afdeling gebouwenbeheer van de PTT de werkplaats in de telefooncentrale aan de van 

Steenbergenlaan verbouwd tot een biljartzaal. Onder de naam ’t Karrekot1 werd de biljartclub opgericht. In oktober ging 

de eerste competitie van start. Tot het noodgedwongen vertrek in 1992 was dit ons onderkomen.  

 
Vanaf dat jaar tot de zomer van 2005 diende de ruime vergaderzaal 
van het oude postkantoor aan de Alvarezlaan als ons tweede huis. 
Door de sloop van dit gebouw waren we echter genoodzaakt om een 
nieuwe locatie te vinden.  
Tot en met de tweede verhuizing was het opvallende bord bij de 
locaties aan de Van Steenbergenlaan en Alvarezlaan goed zichtbaar, 
het wat echt een blikvanger.  
 
Op zaterdag 4 juli 2005 werd het biljart ontmanteld en samen met het zelfgebouwde elektronische scorebord, vervaardigd 
door de voormalige leden Jan Rottier en Walter van de Velde, inmiddels gepensioneerde KPN’ers, verkocht. Het heeft 
vervolgens een plek gekregen op een zolderkamer bij een kadrist in Drenthe. 
 
Met de sloop hing ook ons voortbestaan als club aan een zeer dun draadje, gelukkig bood de ‘Stichting Welzijn Ouderen 
Terneuzen’ ons een uitweg, en hebben wij tot ons grote genoegen onderdak in ‘De Veste’ gevonden, daar hebben wij de 
beschikking over 4 biljarts, en spelen wij inmiddels al 20 jaar met veel plezier onze wedstrijden. 
Na ruim 66 jaar op is op 30 november 2012 de Personeelsvereniging opgeheven. Mede hierdoor gaat onze kleine en 
gezellige club als zelfstandige vereniging door het leven. Tot zover een stukje geschiedenis. 
 
1De naam 't Karrekot is ontstaan doordat in een ruimte van de Telefooncentrale karren stonden geparkeerd. 

 
 

met indrukwekkend eindspel naar de titel  
Op donderdag 24 april kwam er een einde aan het biljartseizoen 2024-2025, dat ons een spannende competitie met maar 
liefst 31 rondes bracht. Dit seizoen kende vele opwindende wedstrijden, belangrijke aandachtspunten en uitdagende 
momenten, en werd tevens gekenmerkt door diverse veranderingen binnen onze vereniging.  
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Helaas kregen we ook te maken met een hardnekkig virus dat veel leden, met bijkomende complicaties, gedurende weken 
van de biljarttafel hield. Gelukkig was dit maar van tijdelijke aard. Wegens een lichamelijke ingreep was Wil Thomas niet in 
staat om de laatste drie avonden van de competitie, en het Paasbiljarten ook bij te wonen. Waarschijnlijk geldt dit ook voor 
de zomercompetitie, alhoewel hij zich hiervoor wel heeft aangemeld.  
Tijdens zijn herstel hebben we, namens alle leden, een fruitmand aan hem aangeboden. Wil vroeg me op deze wijze alle leden 
hartelijk te bedanken. We hopen hem snel weer achter en op de groene tafel te zien. 
 

 
Na een eerste plaats in de zomercompetitie van 2024 bleek Romain van Hoecke ook in de recente 
reguliere libre competitie onoverwinnelijk. Op 27 maart, drie rondes voor het einde, vergrootte hij de 
voorsprong op zijn directe concurrenten zo veel dat hij niet meer te achterhalen was. Hiermee gaat hij 
de geschiedenisboeken in als de 50ste kampioen. Van harte gefeliciteerd! 
 
De strijd om de laatste twee podiumplaatsen bleef tot het allerlaatste moment razend spannend, wat 
duidelijk tot uiting komt in de eindstand. Met nog enkele ronden te gaan bevond Willy Moes zich in de 
top-3, wat hem leek te garanderen van een podiumplek. Helaas kon hij die positie niet behouden door 
een paar mindere partijen en eindigde uiteindelijk op de vierde plaats.  

 
Tonny Vermeulen speelde zijn laatste wedstrijd op 20 maart vanwege drukke werkzaamheden en wist, mede door de 
zwakkere prestaties van Willy Moes, naar de derde plaats te klimmen. Aad Troost, die tijdens het seizoen aangaf dat het hem 
door allerlei redenen niet altijd meezat, herpakte zich en eindigde mooi als tweede. Als we het eindklassement doorlopen, 
vinden we op de laatste plaats Jan de Moré. Hij gaat net als de zomercompetitie van 2024 aan de haal met de rode lantaarn. 
 
 
 

 
v.l.n.r: Aad Troost 2e  – Romain van Hoecke 1e – Tonny Vermeulen 3e plaats ontbreekt  
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Net als in de Bedrijfsbiljart-competitie hebben we ook hier een positie in de eindstand bereikt die we ons aan het begin van 
het seizoen niet hadden kunnen voorstellen. Succes is niet gegarandeerd. Maar wees niet ontmoedigd, want in het volgende 
seizoen beginnen we allemaal weer met nul punten. 
 
Het te spelen gemiddelde wordt aangepast wanneer een speler 15 of meer partijen heeft gespeeld. Voor opname in de 
eindstand is het vereist dat men minimaal 30 partijen heeft gespeeld, conform de geldende regels. 
Vanwege zijn late start op 2 januari en de vakantieperikelen in het zonnige zuiden, is Willy van Bree met 28 gespeelde 
wedstrijden niet in de eindstand opgenomen, hoewel zijn gemiddelde wel is aangepast. In tegenstelling tot Willy heeft Simon 
op ’t Hof, die op dezelfde dag begon, op de laatste competitieavond de drie benodigde partijen gespeeld en is daardoor wel 
in de eindstand weergegeven. 
 
Henk Jansen, die jarenlang geen competitiewedstrijd heeft gespeeld, heeft sinds zijn herintreding op 2 januari uitsluitend 
deelgenomen aan de competitie om zijn gemiddelde te optimaliseren en een representatief beeld van zijn prestaties te 
verkrijgen. 
 

In de 31 rondes zijn 430 partijen gespeeld. Dit komt neer op een gemiddeld aantal 
van 14,333 partijen per avond. Door de goede opkomst, en de toename van het 
ledenaantal is het 3e biljart regelmatig erbij betrokken, en in zeer geringe mate het 
4e.  
 
Het inzetten van de beide biljarts moest ervoor te zorgen dat iedereen hun 
benodigde partijen konden spelen, dit leverde weleens hectische momenten op bij 
het wisselingen van de arbiter, echter loste dit vanzelf op. 
 
Ook leverde het afgelopen seizoen de gebruikelijke hoogte- en dieptepunten op. 
Hieronder een opsomming. 

 
Hoogste partijgemiddelde (4,00) –  Henk Jansen 
Hoogste partijgemiddelde %  (257,732)   –  Romain van Hoecke 
Laagste partijgemiddelde (0,200)  –  Ko Witte 
Hoogste serie (24) –    Aad Troost 
Hoogste serie %  (66,667) –  Romain van Hoecke 2x 
Minst aantal missers (3) van 1 speler in 1 partij  –  Leo van Steenspaal, W van Bree 2x, R van Hoeve, W Thomas 3x, A 

Troost, T Vermeulen 3x 
Aantal missers van 1 speler in 1 partij (17) –   Ko Witte 2x 
Totaal aantal missers in 1 partij (29)  –  Partij: W Thomas (13) - R van Hoecke (16) 
Aantal missers achter elkaar in 1 partij (15) – Jan de Moré 
Meest aantal misser seizoen (83 partijen) – 958 Ko Witte (gemiddeld 11,542 per partij)  
 
Opmerkelijk is ook het hoge aantal gespeelde partijen van drie deelnemers. Ko Witte kwam uit op 83,  Rodney van Hoeve op 
79 en Leo van Steenpaal op 72 partijen.  
 
Het is opvallend dat 9 spelers boven hun te spelen gemiddelde uitkwamen, dit met een range van 121,412 tot 100,106%. In 
het seizoen 2023-2024 waren dit er slechts drie. Dit laat zien dat er vooruitgang is in het spel van de leden. 
Daaronder varieert het van 99,409 tot 86,822. 
 
Tot slot wil ik de prijswinnaars van harte feliciteren en mijn waardering uitspreken voor alle deelnemers. Hun inzet, deelname, 
sportiviteit en gezelligheid gedurende het gehele seizoen zijn van onschatbare waarde geweest. De drie prijswinnaars 
ontvingen ter erkenning van hun uitstekende prestaties een welverdiende cadeaubon van Bol.com als beloning.  
 
 

de punten van aandacht  

Deze zijn in dit verslag opgenomen omdat ze niet over het hoofd gezien konden worden. Het afgelopen seizoen was niet alleen 
een tijd van waardering en erkenning, maar er waren ook verschillende zaken die aandacht behoeven en mogelijk zelfs extra 
aandacht vereisen. Het is van belang om zowel de positieve als de negatieve facetten te belichten, waaronder 
onverschilligheid en een gebrek aan betrokkenheid, vooral na een seizoen vol hoogtepunten en tegenslagen. De volgende 
zaken verdienen of verdienden onze aandacht: 
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 Bij het inspelen tussen 18:00 en 18:30 uur, houd rekening met de andere spelers, die ook willen inspelen, blijf niet 
stoïcijns doorbiljarten. Dit roept irritaties op! 
 

 Wees spontaan en toon eens de bereidheid om de kop en schotels beneden op te halen, zo ook op de tafels klaar te 
zetten en weg te brengen. Het waren en zijn altijd dezelfde leden die dit moeten doen. De spontaniteit en betrokkenheid 
om dit te doen is praktisch niet aanwezig, dat is jammer. Het is belangrijk dat iedereen zijn steentje bijdraagt, er is meer 
dan alleen maar een keu in elkaar schroeven, en het werk aan een ander over te laten! 
 

 Naast de hoogte- en dieptepunten van het seizoen, was er ook een terugkerende klaagzang over de wedstrijdindeling. 
Behalve één lid, heeft niemand opmerkingen of klachten over de indeling geuit. Dit is ongepast en niet acceptabel.  
Na een competitieavond heeft iedereen zijn benodigde partijen gespeeld, ongeacht of men als eerste of laatste is 
binnengekomen. Niet iedereen kan om zes uur aanwezig zijn, en dat is ook niet relevant. De wedstrijdleider is 
verantwoordelijk voor de indeling en het speelschema. Wij verzoeken u vriendelijk om te stoppen met deze klaagzang.  
 

 Voor de arbiters/ spelers aan de tafel, hinder geen spelers die op de andere tafel aan het biljarten zijn, ga niet voor de 
schrijver of wedstrijdleider staan. Dit levert alleen maar onnodige frustraties op, niet nodig en totaal overbodig. 
Zorg ervoor dat de lontjes niet tekort worden! Dit is het allemaal niet waard.  
 

 In de ogen van enkele spelers is het afgelopen seizoen enige consternatie ontstaan door het ietsepietsie te luidruchtig 
communiceren van enkele leden, waaronder mijzelf. Meestal hebben de spelers er last van als ze zelf niet goed presteren, 
anders sluit men zich hier voor af.   
Het heeft geen zin om hier uitgebreid over te schrijven. In het verleden is hier al genoeg over gezegd en geschreven. De 
waarheid zal wel in het midden liggen! 
 
Wij zijn van mening dat er tijdens de partijen gepraat moet en kan worden, wij blijven hiermee doorgaan. Anders wordt 
het een saaie boel, het is geen broodwinning. Wij komen ook voor de gezelligheid! 
Wij zijn allemaal onder een ander gesternte geboren, het sterrenstof is onnavolgbaar, en de een is vocaal meer aanwezig 
dan de ander, en sluit dit af met “Het zij zo”.  
 

 Arbitreren en schrijven, om een ieder tegemoet te komen 
• Arbiters wisselen in principe het tellen en schrijven halverwege de partij, dit moet voor niemand een belemmering zijn, 
en wel zo prettig voor degene die gespeeld heeft, of erna moet spelen! In onderling overleg kan ook worden besloten 
om te blijven arbitreren. 
 

 Als u denkt dat u een carambole hebt gemaakt en de arbiter telt deze af, probeer dan niet in discussie te gaan met de 
arbiter. Dit kan zowel uzelf als uw tegenstander uit zijn spel halen. De beslissing van de arbiter is definitief en bindend. 
 

 Het kan en is erg frustrerend wanneer er niet adequaat op een e-mail wordt gereageerd, of wanneer deze slechts 
gedeeltelijk of helemaal niet wordt gelezen. Als secretaris verwacht ik nu en in de toekomst een snelle terugkoppeling 
op mijn vragen. Dit is een redelijke verwachting die niet veel moeite zou moeten kosten. Het is jammer dat ik dit punt 
moet aankaarten, want het lijkt me een eenvoudige zaak. 
 
Alle e-mails die tot nu toe vanuit de club zijn verstuurd, zijn door mij geschreven. Daarom vind ik een overleg met het 
bestuur en de leden over de ontvangst van deze e-mails niet relevant of noodzakelijk. Een discussie hierover lijkt me dan 
ook ongepast. Indien Willy en Rodney e-mails versturen en om een terugkoppeling vragen, verwacht ik dezelfde 
behandeling als voor mij. 

 
 Tijdens de laatste competitieavond met de prijsuitreiking. Het is zeer teleurstellend dat, ondanks de aankondiging dat 

de prijsuitreiking spoedig zal plaatsvinden, sommige spelers vroegtijdig naar huis gaan. Waarom niet even de tijd nemen 
om te blijven? Het is wel zo plezierig voor de prijswinnaars om hun moment samen te delen. Stelt u zich voor dat u zelf 
in die positie stond. Is dit misschien een teken van desinteresse? 

 
Als de bovenstaande punten niet op u van toepassing zijn, willen we u vriendelijk verzoeken om dit niet persoonlijk op te 
vatten. Dat gezegd hebbende, is het goed om te benadrukken dat niet alles negatief is. Met al zijn facetten blijft onze 
vereniging een prachtige plek om lid van te zijn. We waarderen de betrokkenheid van onze leden en kijken uit naar een mooie 
toekomst samen! 
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poetsmachine en drie sets nieuwe ballen  
Om de kwaliteit te verbeteren, hebben we een nieuwe ballenpoetsmachine en drie sets nieuwe ballen aangeschaft. We blijven 
verzoeken dat de eerste persoon die de biljartzaal betreedt om de poetsmachine te gebruiken. De nieuwe ballen zijn inmiddels 
in gebruik en we hopen dat dit een positieve impact op het biljartspel heeft gehad. 
 
 

beëindiging lidmaatschap   
De oproep van het vorige seizoen om iedereen aan boord te houden heeft niet het gewenste effect gehad. Helaas!  
Na een weinig constructieve discussie heeft Johan Sijnesael op 2 november zijn lidmaatschap beëindigd. Johan was lid van 
2022 tot 2024 en heeft in deze periode 73 wedstrijden voor de interne competitie en 17 voor het Bedrijfsbiljarten gespeeld.  
 
 

Het was al enige tijd te verwachten, maar de bevestiging liet op zich wachten. Na 18 jaar van toewijding en 
plezier in de biljartsport heeft Gerard Luijk, door persoonlijke omstandigheden, op 17 augustus zijn sportieve 
carrière beëindigd.  
 
Gerard heeft in totaal 19 seizoenen (2005-2024) gespeeld, waarin hij eenmaal de eerste plaats en tweemaal 
de tweede plaats heeft behaald. Tevens heeft hij van 2005 tot 2021 deelgenomen aan het Bedrijfsbiljarten. 
In het seizoen 2016-2017 werd hij gekroond tot kampioen. Dit kunststukje herhaalde hij op de Nederlandse 

kampioenschappen biljarten PTT, waar hij in 2011 kampioen werd in de 4e klasse.  
 
Namens alle leden willen wij Johan en Gerard bedanken voor hun lidmaatschap, betrokkenheid en vriendschap. Wij wensen 
beide het allerbeste en een goede gezondheid toe. 
 
 

nieuwe leden 
De oproep en het intensieve lobbyen naar nieuwe en terugkerende leden heeft zijn vruchten afgeworpen. Zo hebben de oud-
leden Willy van Bree, Henk Jansen en Joop Pieters hun besluit heroverwogen en de draad weer opgepakt. Daarnaast hebben 
wij ook Ed Tolsma en Simon op’t Hof mogen verwelkomen. 
 
Ed is voor velen van ons een bekende naam; hij is een vaste speler in het team van de Gemeente binnen het Bedrijfsbiljarten. 
Simon, wonende in Goes, is daarentegen een nieuwe speler die zich aan ons firmament voegt.  
IJs en weder dienende, komt hij met Willy van Bree vanuit Goes over om te spelen. Bovendien hebben beide heren 
aangegeven deel te nemen aan de zomercompetitie. 
 
Arjen Jansen, die in 2013 met een gemiddelde van 3,60 deelnam aan de zomercompetitie, heeft tijdens het Paasbiljarten 
aangegeven lid te willen worden van onze vereniging. We heten hem van harte welkom op 8 mei, tijdens de eerste avond van 
de zomercompetitie. Als het hem bevalt, zal hij ook deelnemen aan de reguliere competitie die daarna volgt. Zijn huidige 
gemiddelde is 5, wat neerkomt op 100 caramboles. We wensen hem veel succes en plezier! 
 
Met deze aanmeldingen is de oproep naar nieuwe leden voorlopig vervuld, hoewel nieuwe leden altijd van harte welkom zijn! 
 
 

 
Sinds 1985 vormen Willy Moes (voorzitter/ penningmeester) en Aad Troost (secretaris/ wedstrijdleider) het bestuur van de 
vereniging. In het verleden bestond het bestuur uit meerdere leden, maar de interesse om hierin zitting te nemen is  
verdwenen. 
 
Willy Moes heeft medio januari aangegeven zijn functie als voorzitter te willen neerleggen. Dit heeft mij genoodzaakt om een 
nieuwe voorzitter te werven. Dankzij zijn onuitputtelijke inzet voor de club heb ik in Rodney van Hoeve een uitstekende 
kandidaat voor het voorzitterschap gevonden. Na zorgvuldige overweging heeft Rodney zijn instemming gegeven. 
 
Na de mailing van 22 januari is Rodney toegetreden tot het bestuur en heeft hij de voorzittershamer van Willy Moes 
overgenomen. Wij verwelkomen hem van harte en wensen hem veel succes in zijn nieuwe functie. 
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Inmiddels heeft hij de “Nieuwbrief” in het leven geroepen, deze verschijnt maandelijks en wordt op een competitieavond in 
de laatste week van de maand uitgereikt. Deze zijn ook op de website in te zien en te downloaden. 
Wij bedanken Willy hartelijk voor zijn uitstekende voorzitterschap en een niet-aflatende inzet gedurende veertig jaar. Als 
penningmeester blijft hij zijn verantwoordelijkheden vervullen. 
 
 

Bedrijfsbiljarten 
Aan de vooravond van de laatste speelronde hadden drie van de vier ploegen kans op het kampioenschap. Vol 
hoop begonnen wij als de nummer 3 van het klassement op de slotavond aan onze wedstrijd tegen DOW-1, de 
nummer 2. Tegelijkertijd speelde de Gemeente, die op dat moment de eerste plaats innam, tegen DOW-2. 
Onze wedstrijd verliep voorspoedig en we overtroffen onze verwachtingen door de tegenstander van de tafel 
te spelen. Zou het ons dan eindelijk lukken om kampioen te worden? Helaas bleek de Gemeente in topvorm 
en wisten hun minieme voorsprong in het klassement te behouden. De  blijdschap was groot!  
 
Na de officiële bekendmaking van de scores moesten we ons neerleggen bij een tweede plaats; meer zat er 
simpelweg niet in. Het was ons wederom niet gelukt om de wisselbeker te veroveren en een jaar lang in ons 
bezit te nemen.  
De laatste keer dat we dit deden was in 2010-2011 onder de naam TNT. De daaropvolgende jaren zijn 
teleurstellend verlopen en vielen niet mee met onze verwachtingen.  
 

 
Aan de andere kant heeft Willy Moes in de individuele ranking meer succes 
behaald. Na een sterk seizoen wist hij zijn dichtste concurrenten nipt voor 
te blijven en mag hij zich terecht kampioen noemen. Van harte gefeliciteerd!  
Tijdens de afsluitavond was de prijs voor de speler met de grootste 
vooruitgang niet beschikbaar. Daarom heeft Wilmar Wullems deze prijs op 
onze laatste competitieavond aan hem uitgereikt. 
 
Ik wil mijn waardering uitspreken voor de inzet van al onze teamleden. We 
hebben ons uiterste best gedaan. Volgend seizoen zullen we opnieuw ons 
best doen om die begeerde wisselbeker te veroveren.  
 
 

sluitingsavond 
Op 15 april vond in het ontmoetings- en ontspanningscentrum van de DOW de sluitingsavond plaats, waar de leden konden 
genieten van warme en koude dranken, vergezeld van heerlijke snacks. Zoals gebruikelijk waren de teams per tafel ingedeeld. 
Na het welkomstwoord werd er stilgestaan bij het recente overlijden van Thijs Geuze, ploegleider van DOW-1, in januari. Dit 
werd gevolgd door een minuut van stilte ter nagedachtenis aan hem.  
 
Rond 19:00 uur, nagenietend van een kop koffie of thee met de bijzonder droge spacecake – waarvan de geruchten gingen 
dat deze nog van een nieuwjaarsreceptie was overgebleven – gingen we met achttien echte biljartliefhebbers van start. We 
verdeelden ons over drie tafels om verschillende biljartspellen te spelen, waaronder het populaire libre 1,2,3, en losse 
bandenspelen, het spel met de blauwe bal en tot slot het kurken.  
 
Gedurende de avond legde Wilmar Wullems diverse actiefoto's vast. Wat betreft de spacecake, wil ik graag benadrukken dat 
dit met een knipoog moet worden opgevat. Opvallend was wel dat veel biljarters, na het verorberen van meerdere stukken 
cake, beter presteerden dan verwacht. Of zou dat misschien te maken hebben met hun vooruitgang in het spel? Laten we dat 
maar aannemen. Bizar! 
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Tegen 21:30 uur werd de uitslag van de spelletjes bekendgemaakt, 
waarna de prijswinnaars van het afgelopen seizoen in het 
zonnetje werden gezet. Dit keer werden niet alleen de top-3, maar 
ook de hele top-5 van het algemeen klassement gefotografeerd, 
evenals de deelnemende teams. Door de afwezigheid van vele 
spelers was het echter niet mogelijk om alle teams (in hun geheel) 
op de foto te zetten.  
 
De avond kwam rond 22:00 uur tot een einde in een aangename 
en gezellige ambiance. Onze dank gaat uit naar het 
organisatiecomité, onder leiding van Wilmar Wullems van DOW-
2. We willen hem ook bedanken voor het soepel en probleemloos 
laten verlopen van de competitie. Uit ervaring en als oud 
wedstrijdleider weet ik dat daar veel werk in gaat zitten. Op naar 
het seizoen 2025-2026! 
 
Op de teamfoto ziet u v.l.n.r. Jan de Moré – Aad Troost – Rodney van Hoeve – Willy Moes en Staf van Hecke. Willy van Bree 
en Wil Thomas ontbreken. 
 
Vrijdag de 18e ontvingen wij het droevige nieuws dat Willy de Bruijn een dag eerder plotseling is overleden. Willy heeft maar 
liefst 26 jaar in het team van DOW-1 gespeeld. Door het plotselinge overlijden van beide spelers in korte tijd wordt het voor 
de teamleider een uitdaging om voor het komende seizoen een representatief team, inclusief reserves, samen te stellen. 
 

 

jubileumtoernooi 
In het kader van het 50-jarig bestaan werd overwogen om, bij voldoende belangstelling, een jubileumtoernooi te organiseren 
met deelname van onze leden, de verenigingen van het Bedrijfsbiljarten en andere belangstellenden. De datums voor de 
voorrondes en finales waren vastgesteld op zaterdag 5 april en 12 april. Helaas heeft een gebrek aan interesse en 
enthousiasme geleid tot de beslissing om het evenement niet door te laten gaan. Eind februari is besloten om het initiatief te 
beëindigen, aangezien het niet haalbaar bleek. 
 
In plaats hiervan organiseren wij op dinsdag 29 april en donderdag 1 mei een toernooi voor eigen leden. De animo is naar 
onze maatstaven – 13 inschrijvingen – goed te noemen. Het gaat zeker een leuk toernooi worden!  De aanvangstijden voor 
beide avonden zijn 18:00 uur, 
 
Om de bezettingsgraad over de twee avonden van het toernooi te garanderen, bestaat het evenement uit één grote finale 
zonder voorrondes.  
 
Wedstrijdreglement 
De deelnemers komen uit in twee groepen A en B. 
Groep A – vanaf een gemiddelde van 0,80 t/m 1,49 
Groep B – vanaf een gemiddelde van 1,50 
 

1. Iedere deelnemer speelt aan de hand van het moyenne van de interne competitie in groep A of B.  
2. Het aantal te spelen caramboles wordt berekend op basis van 25 beurten x het gemiddelde. In verband met de 

beperkte tijd die wij avonds hebben, spelen de deelnemers 2 partijen per avond.  
3. De partij lengte is maximaal 25 beurten, en uit is uit. 
4. Om het systeem aantrekkelijk te maken en u te belonen zijn de punten als volgt verdeeld: bij een gewonnen 

wedstrijd ontvangt u 4 punten, bij een overwinning onder het gemiddelde 3 punten, bij een verlies boven het 
gemiddelde 2,5 punten, bij een remise boven het gemiddelde 2 punten, bij een remise onder het gemiddelde 1 
punt en voor een verlies ontvangt u 0 punten. 

5. De winnaar van het toernooi is de speler die na 4 gespeelde partijen het meeste aantal punten heeft verzameld. 
Bij gelijke eindstand wint degene die het beste heeft gepresteerd in verhouding tot het opgegeven gemiddelde 
(met drie decimalen).  

6. Beslissingen van de arbiters zijn onherroepelijk. 
7. Van elke groep gaat de winnaar naar huis met een nader te bepalen prijs. 
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Zomercompetitie 2025 
Door de tussenkomst van het jubileumtoernooi gaat de zomercompetitie op 8 mei van start met de volgende 16 deelnemers: 
Willy van Bree, Gustaaf van Hecke, Rodney van Hoeve, Romain van Hoecke, Simon op 't Hof, Arjen Jansen, Henk Jansen, Henk 
Lucasse, Jan de Moré, Jos van Oorschot, Joop Pieters, Leo van Steenpaal, Ed Tolsma, Wil Thomas, Aad Troost en Ko Witte. De 
competitie eindigt op 7 augustus, met uitzondering van Hemelvaartsdag op 29 mei. 
 
Aanvankelijk was het plan om de zomercompetitie te organiseren volgens het ‘uit is uit’-systeem. Dit systeem wordt 
vervangen door het huidige format van de reguliere competitie, waarbij elke speler 20 beurten krijgt. De punten die nu 
worden toegekend, zullen ook procentueel vervallen.  
 
In het nieuwe systeem ontvangt u voor een gewonnen wedstrijd 4 punten, voor een overwinning onder het gemiddelde 3 
punten, voor een verlies boven het gemiddelde 2,5 punten, voor een remise boven het gemiddelde 2 punten, voor een remise 
onder het gemiddelde 1 punt en voor een verlies 0 punten. Mocht het zo zijn dat spelers in de eindstand hetzelfde aantal 
punten behalen, dan wordt de speler met het hoogste procentuele puntentotaal als winnaar aangewezen. 
 
Tot nu toe hadden wij geen minimum te spelen gemiddelde, maar om het spannender te maken voor spelers met een laag 
gemiddelde (onder de 0,75), wordt hun gemiddelde verhoogd naar een minimum van 0,80 wat neerkomt op 16 caramboles. 
De redenen voor deze wijzigingen zijn onder meer af te komen van het uitzonderlijk hoge puntenaantallen voor gewonnen 
wedstrijden en het stimuleren van spelers om naar een hoger gemiddelde te streven. 
Als dit nieuwe systeem succesvol blijkt en gewaardeerd wordt, zullen we het ook in het volgende seizoen toepassen. 
 
 

3 bandentoernooi sport pub Goes  
Het is opvallend dat Willy van Bree, die eerder 
uitgeschakeld was in de voorronden, dankzij enkele 
afmeldingen alsnog als nummer 16 kon deelnemen 
aan de finalerondes. Hij presteerde zo goed dat hij de 
finale bereikte, hoewel hij die uiteindelijk niet wist te 
winnen van Rob Brant. Desondanks heeft hij een 
sterk toernooi gespeeld. Gefeliciteerd met dit mooie 
resultaat! 
 
Naast Willy waren ook Rodney van Hoeve en Simon op ’t Hof actief, maar zij wisten zich niet te kwalificeren voor de 
finalerondes. Rodney viel in de kwalificatieronde af, terwijl Simon in de kwartfinales nipt van Willy verloor. Bepaalde partijen 
van het trio, waaronder de finale, waren te volgen via een YouTube-link, waar ik gretig gebruik van heb gemaakt.  
 
 

 
Na het welkomstwoord begon het Kerstbiljarten stipt op tijd. 
Oorspronkelijk waren er drie rondes gepland, maar dankzij het vlotte 
verloop en de ruim voldoende rustpauzes, konden we uiteindelijk vier 
rondes spelen. 
 
De avond was bijzonder gezellig, mede door de koude en warme snacks 
die Rodney verzorgde. Na afloop vond de verloting plaats; voor 
sommigen viel het resultaat gunstig uit, terwijl anderen minder geluk 
hadden, wat nu eenmaal bij een verloting hoort. Helaas eindigde de 
gezellige avond veel te vroeg. Bij het onthullen van de uitslag ontving 
iedereen een smakelijke rollade. 

 
 

paasbiljarten 
Na het succes van dit format tijdens het Kerstbiljarten van 2024 wordt deze lijn voortgezet. Het enthousiasme onder de 
deelnemers was zo groot dat het lijkt alsof 'Kurken' hiermee naar de achtergrond is verdrongen.  
In verband met "The Passion" die op donderdag 17 april in Terneuzen is gehouden is het Paasbiljarten verplaatst naar 
donderdag 10 april. 
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Middags voorafgaande de avond kregen de leden een WhatsApp-bericht van de voorzitter, waarin zij werden gewezen op het 
feit dat er genoeg lekkernijen zou zijn. Ze werd ook gevraagd om thuis niet te veel te eten! En zo geschiedde. 
 
Terugkijkend op deze avond kunnen we concluderen dat er veel overeenkomsten waren met het Kerstbiljarten. Een nieuw 
element was dat iedereen hun eerste consumptie van de club kreeg aangeboden. Om een prettige sfeer te waarborgen en 
frustraties te vermijden, hebben we besloten de verloting te annuleren. En dat is precies wat er is gebeurd. 
 
Bovendien was er voor de winnaar een indrukwekkend chocolade-ei van 32 cm en 880 gram te 
winnen. Dit laatste wijkt af van eerdere evenementen rond Pasen en Kerst, waar alle 
deelnemers dezelfde prijs ontvingen.  
 
Door het instellen van een prijs voor de winnaar is het competitieve element in het Paas en 
Kerstbiljarten weer teruggebracht. Of dit door alle deelnemers op waarde wordt geschat, is nog 
niet duidelijk en zal later geëvalueerd worden. Dit geldt ook voor het tasje met inhoud. Rodney 
heeft aangegeven dat opmerkingen of suggesties over bovenstaande in een ideeënbusje 
kunnen worden achtergelaten. 

 
Rond half tien kwam er een einde aan de gezellige avond, 
die werd opgeluisterd met warme en koude snacks. Bij de 
bekendmaking van de uitslag ontving elke deelnemer een 
tasje met inhoud. We willen Rodney hartelijk danken 
voor zijn inzet en zorg tijdens de voorbereidingen en op de avond zelf. 
 
Mijn persoonlijke mening is dan ook, dat ik zoals altijd enorm hebt genoten van deze 
avond. De verloting heb ik niet gemist en ik heb ook geen bezwaar tegen het tasje met 
inhoud dat iedereen meekreeg. Voor mij draait het vooral om de gezelligheid, en daar 
was zeker sprake van. Iedereen heeft de kans om een paasstol en eieren of iets 
dergelijks aan te schaffen. Ik weet niet wat anderen hiervan vinden, maar ik hoop dat 
het zo blijft, en dan uiteraard met een andere inhoud van het tasje! 
 
Wat betreft de evaluatie, die laat ik graag aan Rodney over; ik vraag verder geen mening 
aan de andere leden. We gaan het allemaal horen, wordt vervolgt! 

 
 
 

introductie nieuwe spelletjes  

Naast het 1,2,3 en lossebandenspel spel zou ik het leuk vinden om enkele nieuwe spelletjes te introduceren voor wat meer 
variatie in het Kerst- en Paasbiljarten. Mijn voorstellen zijn: 
 

• Spel met vier ballen (Blauwe bal), maar daarvoor moeten we er wel een aanschaffen.  

• 3-bandenspel. 

• Tien van de gemakkelijke: klinkt eenvoudig, maar kan af en toe flink tegenvallen. Het is de bedoeling om in 1 (één) 
beurt 10 caramboles te maken, waarbij men gebruik mag maken van alle ballen. Dit houdt in dat men ook met de 
rode bal mag spelen, als de spelsituatie daarmee makkelijker lijkt. 

 
 

”persoonlijke opmerking: de periode van 2024 tot 2026”  
De periode van 2024 tot 2026, zijn voor mij een periode van bijzondere mijlpalen. Op 17 oktober 2024 vierden we ons 50-jarig 
huwelijk, en dit jaar markeren we tevens het 50-jarig bestaan van de BV. Op 5 juni wordt mijn 75e verjaardag gevierd, en 
volgend jaar staat mijn 50-jarig lidmaatschap van deze club op de agenda. 
 
Met dit laatste in gedachten besef ik dat het moment zal aanbreken waarop ik mijn rol als secretaris en wedstrijdleider moet 
beëindigen. Er speelt echter ook een aantrekkelijke gedachte in mijn hoofd: om 's avonds de zaal binnen te lopen, mijn keu in 
elkaar te zetten en te zien wat er gaat gebeuren. Geen zorgen, ik blijf voorlopig mijn verantwoordelijkheden vervullen, want 
de toekomst is niet te voorspellen. Het is echt opmerkelijk! 
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Met de blik gericht op het voorjaar van 2028 - In het voorjaar van 1978 werd het Bedrijfsbiljarten in ‘De Blide’ opgericht. 
Terwijl ik vooruitblik naar 2028, vraag ik me af of we op dat moment nog actief zullen deelnemen aan deze competitie, of dat 
het door een tekort aan leden bij de deelnemende verenigingen wellicht niet meer zal bestaan. Als het doorgaat, zou dat mijn 
50e deelname zijn, wat zeker een bijzonder moment zou zijn. Ik hoop dat ik dit mag meemaken! 

 
 

 
Onder dezelfde voorwaarden als de afgelopen zomercompetitie begint op 14 augustus het 51e biljartseizoen met een 
deelname van 16 leden. 
 

 

 
Zodra de wedstrijden van het Bedrijfsbiljarten zijn vastgesteld, worden deze in het rooster geïntegreerd. Tegelijkertijd heeft 
u de mogelijkheid om aan te geven of u mee wilt spelen, en op een specifieke datum beschikbaar bent om te spelen, rekening 
houdend met vakanties en verjaardagen. Alle leden ontvangen tijdig bericht hierover. 
 
 

 
 Leden zonder WhatsApp kunnen het bedrag van €40,00 vóór de start van de competitie overmaken. Het gironummer 

met de exacte nieuwe tenaamstelling volgt nog. De overige deelnemers kunnen een tikkie verwachten. Normaliter krijgt 
u van mij een verzoek voor een betaling, maar dit laat ik in het vervolg over aan de penningmeester. 

 
 Willy Moes en ik zijn jarenlang verantwoordelijk geweest voor het beheer van de girorekening van de biljartvereniging. 

Nu Rodney als voorzitter is toegetreden, lijkt het me verstandig om mijn rol als medebeheerder aan hem over te dragen. 
Dit zal aankopen vergemakkelijken, onnodige complicaties voorkomen en de communicatie eenvoudiger maken. Zo kan 
ik me volledig richten op mijn taken als wedstrijdleider en secretaris. Na overleg met beiden is besloten de 
naamswijziging door te voeren. Na het einde van het lopende seizoen ontvangt u van Willy Moes een financieel 
jaaroverzicht. Daarna zal de naamswijziging worden doorgevoerd. 

 

 
Indien u van mij een e-mail ontvangt waarin staat dat de website is bijgewerkt, dan kunt u er volledig op vertrouwen dat deze 
update daadwerkelijk heeft plaatsgevonden. Mocht u desondanks een verouderde versie tegenkomen, verzoek ik u 
vriendelijk om uw Browsegegevens (geschiedenis, cookies, het cachegeheugen en andere) te verwijderen. Zo bent u weer up-
to-date. 
 
De resultaten van het afgelopen seizoen blijven nog enige tijd op de website beschikbaar. Daarna zijn deze uitsluitend 
toegankelijk in de geschiedenis 1975-2025 (PDF). 
 
Ik wens u een aangename zomertijd en vakantie toe. 
 
 
 
 
Met groet, 

Aad Troost 

Terneuzen,  26 april 2025 
 

 
 
 

 
 


